



利苑月餅



滿HK\$900免運費
Free delivery upon HK\$900 purchase

機構名稱
Name of Organization

TLC

輸入優惠碼(9折)
Promotion Code (10% off)

LSHKMC26

月餅款式

Types of Mooncakes

零售價
Retail Price

網上公司客戶會員價
Online Corporate Offer

8月1日至31日
1-31 Aug

9月1日至9月23日
1 Sep - 23 Sep

雙聚嚙月禮盒 (5個) (包括迷你流心奶黃月餅4個及雙黃白蓮蓉月餅1個) Double Happiness Mooncake Set (5pcs) (Mini Lava Custard Mooncake 4pcs and White Lotus Seed Paste Mooncake with Double Yolks 1pc)	\$328	\$196.2	\$205.2
迷你流心奶黃月餅 (8個) Mini Lava Custard Mooncake (8pcs)	\$388	\$232.2	\$241.2
迷你軟心陳皮紅豆月餅 (8個) Mini Soft-centred Red Bean Mooncake with Mandarin Peel (8pcs)	\$398	\$241.2	\$250.2
雙黃白蓮蓉月餅 (4個) White Lotus Seed Paste Mooncake with Double Yolks (4pcs)	\$388	\$232.2	\$241.2
雙黃蓮蓉月餅 (4個) Lotus Seed Paste Mooncake with Double Yolks (4pcs)	\$368	\$223.2	\$232.2
開心果五仁月餅 (4個) Pistachio Mooncake with Assorted Nuts (4pcs)	\$448	\$277.2	\$286.2
精選月餅禮盒 (4個) Deluxe Mooncake Set (4pcs) (包括雙黃白蓮蓉月餅、雙黃蓮蓉月餅、 雙黃低糖豆沙月餅及開心果五仁月餅各1個) (including 4 Flavors of Mooncakes)	\$408	\$250.2	\$259.2



雙聚嚙月禮盒



迷你流心奶黃月餅



迷你軟心
陳皮紅豆月餅



雙黃白蓮蓉月餅



雙黃蓮蓉月餅



開心果五仁月餅



精選月餅禮盒

訂購方法 Order Method

請到利苑網店 www.leicuisine.com 或利苑App免費登記成為會員，尊享優惠選購利苑月餅實體券或電子券。

如有任何查詢或大量訂購請致電 2501 9820 或 2399 6697。

Please visit Lei Garden online shop www.leicuisine.com or Lei Garden App for free member registration to enjoy special offer for purchasing Lei Garden mooncake physical vouchers or e-vouchers.

If you have any enquiries about our online shop or bulk purchase, please contact us at 2501 9820 or 2399 6697.

禮券領取及產品換領詳情，請瀏覽 www.leicuisine.com

Please visit www.leicuisine.com for voucher collection and redemption details.

條款 Terms and Conditions

- 1) 供應有限，有關訂單及所有優惠均以確認付款後為準，訂單一經確認，將不能要求退款及取消訂單。
- 2) 以上網上公司客戶會員價與網店會員額外95折優惠並不能同時享用。
- 3) 利苑飲食集團保留所有最終決定權。

- 1) Stocks are limited. All purchases and offers are subject to payment confirmation. Refund or cancellation will not be accepted once the order is confirmed.
- 2) The above Online Corporate offer cannot be used in conjunction with normal 5% discounts for online store members.
- 3) In case of disputes, Lei Garden Restaurant Group reserves the rights of final decisions.